
前菜拼盤 Appetizer Platter
安南春卷
Deep-fried Spring Roll

蒸粉卷
Steamed Rice Roll

柚子沙律
Pomelo Salad

主菜 Main Course
安南蜜汁燒雞配炭燒香茅豬扒
An Nam Roasted Chicken & Lemongrass Pork Chop

馬拉盞炒通菜
Wok-fried Morning Glory with Belachan

麵食 Noodle
安南牛肉湯河粉 或 雞絲扎肉湯河粉
Vietnamese Beef Rice Noodle Soup or Shredded 
Chicken & Salami Rice Noodle Soup

甜品 Dessert
椰汁紫糯米
Purple Sticky Rice

一般零售價每位
Usual retail price
per diner:

        268HK$
港幣

元

經典越式風情套餐買1送1
Buy 1 get 1 free on Signature Indochine Set

滙豐信用卡持卡人最紅優惠
Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

3/10/2020 - 13/12/2020

優惠適用於星期一至五上午11時30分至晚上6時，最後下單時間為下午5時。另收以一般零售價計算之加一服務費。每2位惠顧堂食方可享優惠。可透過滙豐
Reward+應用程式訂座。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable from Monday to Friday 11.30 am to 6 pm, last order at 5 pm. Subject to 10% service charge (based on usual retail price). 
The offer is only applicable for dine-in with multiples of 2 diners. Bookings can be made via the HSBC Reward+ app. Terms and conditions apply. 
Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!


